

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2022-03-23



1 Närvaro

1.1 Närvarande

William Nilsson, Soren Smink, Leo Babic, Theo Johnsson, Dante Wengeler, Jonathan Rendel, Matteus Sangeri, Max Elofsson, Mattias Rademaekers, Joel Pålsson

1.2 Anmäld frånvaro

Wilma Adcock

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:16

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av justeringsperson:

Mattias Raedemakers

2.4 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Ja

2.5 Ekonomisk rapport:

Kortkonto: 799.55 Kr

Phestkonto: 2358.75 Kr

Placeringskonto: 2000 Kr

2.6 Inkomna skrivelser:

2.6.1 Teknikcollege Falkenberg

SAOS har haft kontakt med Nicolina & Sofia, Sofia har inte svarat, SAOS ska jaga henne.

2.6.2 Högskolans föreningsstöd

William ska skicka in Morgans enkät, tror inte dem kan hjälpa oss.

2.6.3 Nöjet AB

- Har rabattkoder till våra medlemmar (alla studenter?), William ska undersöka hur det går till.

2.6.4 Hitract

- Vill ha vår underskrift, har inte fått den än. Ska följas upp med exklusivetsfrågan (VIP-monkey kort).

2.6.5 Ny information IC från Morgan

Vi har 2400kr att lägga på event i IC, förslag som framkom på mötet: Spökboll, LAN, badmintonturnering.

2.7 Uppföljning: skrivelser

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Phestkomité

Möjlig direkt kommunikation mellan IOMs mellan olika program annars blir det massa mellan händer. - Ska tas upp i phestkommittén. Nya gasquer i maj & april.

Beerpong-turnering på gång.

2.8.2 D2, D4, pant och projektrum

Skrivare - SAOS kontaktar Hindgren med skrivarmodell, samt x antal påfyllningspatroner.

Stulna matlådor - Hindgren kan inte göra något åt det, Leo fixar "egen risk"-lapp

D2 dörr - SAOS har kontaktat Hindgren, vaktmästeriet är informerat.

D4-mikro - har fixats.

Önskemål om gardiner/persienner till D2 för att förhindra att solen reflekteras i datorskärmar. - PRA kontaktar Hindgren.

2.9 Övriga ärenden

Termosar från William? - Vi väntar på att Williams käre far ska besikta sin bil.

Trellon har uppdaterats.

2.9.1 Roll-up

Kontrakt färdiga, Leo ska börja ta bilder & lägga upp ny desing på discord.

2.9.2 Styrelsebilder

Dantes bild är fixad, Jonathan har fått bilderna. Leo har börjat på inlägget.

2.9.3 Trellolista

Mattias & Max bytt bild? - Ja.

2.9.4 Gymnasiebesök

Kattegatt på fredag, LBS längre fram. Mer på gång längre fram.

2.9.5 Introduktion basår

Film har spelats in.

2.9.6 Kåren

Testa idag igen? - Nej.

2.9.7 Sigma, Eurotherm

Wilma skulle referera Eurotherm till KON.

Max har ett mailutkast som ber Sigma komma och presentera sig själva.

2.9.8 Event med Vingmuttern

William slänger iväg ett mail till dem.

2.9.9 Frida Femling

Adjungerar på möte i april/maj

2.9.10 ÖDET Facebook-page

Inlägg som förklarar meningen med pagen ska klart. Utskott/tillskott?

Rekryteringsbolag kontaktade igen.

2.9.11 Påskjakt

Ska vi ha en påskjakt på D2 och D4? - Ja. Påskägg ska köpas fyllas med godis, gömmas i hela skolan på svåra ställen (ledtråd ska krävas)

Datumförslag: onsdag vecka 15, återkommer i discord.

2.9.12 Workshops:**2.10 Nästa möte:**

Torsdag om två veckor

2.11 Nästa workshop:**2.12 Mötet avslutas:**

13:02

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Mattias Rademaekers godkänner protokollet 13:04:17